
                                              

Αθήνα, 24/01/2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Της:        ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς 

ΠΡΟΣ:     Τον κ. Υπουργό Υγείας   

                Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

   

ΘΕΜΑ:   «Ακριτικά νησιά ερημώνουν από την ανασφάλεια που νιώθουν οι 

κάτοικοι χωρίς φροντίδα υγείας»  

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,   

Τα ακριτικά νησιά μας ερημώνουν γιατί αντί να  εξοπλίζονται για να διατηρηθεί 

ο πληθυσμός τους, ο κρατικός μηχανισμός αδιαφορεί για το πιο βασικό αγαθό 

τους, που είναι η υγεία. Το ένα μετά το άλλο τα ακριτικά νησιά μας 

παραμένουν χωρίς καθόλου γιατρό, είτε με ελάχιστο προσωπικό. Παρά τις 

ηρωικές τους προσπάθειες όμως, αδυνατούν να εξυπηρετήσουν τόσο τους 

μόνιμους κατοίκους τον χειμώνα, όσο και τους χιλιάδες τουρίστες τους 

καλοκαιρινούς μήνες. Άλλο ένα μεγάλο πρόβλημα είναι και η μη επαρκής  

επείγουσα διακομιδή που εξαναγκάζει τους κατοίκους να  εγκαταλείπουν τα 

νησιά, καθώς ζουν μέσα στην ανασφάλεια. Χαρακτηριστικά παραδείγματα η 

Ερεικούσσα, η Ψέριμος και η Σύμη. Η ανεπαρκής στελέχωση σε 

υγειονομικούς κάνει τα ακριτικά  νησιά μας  ανοχύρωτα.  

Στην Ερεικούσσα μετά την αποχώρηση του μοναδικού γιατρού έχουν μείνει 

μόνο δεκαπέντε (15) κάτοικοι από τους εξήντα (60) που διέμεναν εκεί τον 

χειμώνα. Τον Ιούλιο, η 6η ΥΠΕ, προχώρησε στην προκήρυξη τοποθέτησης 

αγροτικού ιατρού στο νησί, πράγμα που έγινε. Πριν ένα μήνα ωστόσο, άνοιξε 

θέση ειδικότητας στο νοσοκομείο της Κέρκυρας, την οποία αποδέχθηκε. Η 

προκήρυξη για νέο γιατρό αργεί να εκδοθεί, καθώς αντί να γίνεται κάθε δύο 
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(2) μήνες, γίνεται δύο (2) φορές τον χρόνο. Άρα οι κάτοικοι μένουν χωρίς 

γιατρό  από  2,5 έως 8 μήνες .  Τα ίδια συμβαίνουν και στη Ψέριμο, παρά τις 

εξαγγελίες του πρωθυπουργού το 2022, ότι θα στελέχωνε σε μόνιμη βάση το 

Περιφερειακό Ιατρείο του νησιού. Ο τελευταίος στρατιωτικός γιατρός έφυγε για 

την Κω.Η πρόεδρος του νησιού ομολογεί ότι το πρόβλημα του γιατρού είναι  

αιώνιο, ποτέ δεν βρέθηκε μια μόνιμη λύση, γιατί ο γιατρός ήταν πάντα 

στρατιωτικός και δεν υπήρξε κάποια προκήρυξη για την θέση τα τελευταία 

χρόνια. Και σε αυτή την περίπτωση, η ανασφάλεια των σαράντα πέντε (45) 

κατοίκων το χειμώνα και των επτακοσίων (700) το καλοκαίρι είναι  τεράστια.   

Ταυτόχρονα, παρά την αναβάθμιση του πολυδύναμου ιατρείου στη Σύμη σε 

κέντρο Υγείας, τα προβλήματα συνεχίζονται από την έλλειψη  γιατρών και την 

υποστελέχωση του Κέντρου Υγείας, καθώς δεν  υπάρχει ούτε παθολόγος στο 

νησί με τους  3.000 κατοίκους. Εκείνο που επείγει σ’ αυτή την περίπτωση, 

είναι ένας ακτινολόγος ή έστω χειριστής μηχανημάτων, αλλά και ένας 

μικροβιολόγος. Σύμφωνα με το Δήμαρχο του νησιού, το καλοκαίρι στο νησί 

βρίσκονται 13.000 με 14.000 άνθρωποι κάθε μέρα, ενώ δέχονται συνολικά 

μισό εκατομμύριο τουρίστες.   

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Τι σκοπεύετε να κάνετε με τις ελλείψεις στις υγειονομικές μονάδες, ώστε 

να μην δυσκολεύεται η εξυπηρέτηση των κατοίκων της νησιωτικής χώρας 

αλλά και των τουριστών;  

2. Σκοπεύετε να παρέμβετε, ώστε να υπάρχει μόνιμο ιατρικό προσωπικό στα 

ακριτικά μας νησιά, μειώνοντας έτσι το αίσθημα ανασφάλειας που νιώθουν 

οι κάτοικοι τους με σκοπό να παραμείνουν εκεί αυτοί και τα παιδιά τους;  

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 




